



KOLEJ UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SELANGOR
الكلية الجامعية الإسلامية العالمية بين الملوك
INTERNATIONAL ISLAMIC UNIVERSITY COLLEGE SELANGOR

LGBT

**BULETIN:
SEPT 2018**

Apakah itu LGBT?

LGBT adalah singkatan daripada lesbian, gay, biseksual, dan transgender. Istilah tersebut digunakan pada tahun 1990 untuk menggantikan frasa komuniti gay atau komuniti yang memiliki orientasi seks terhadap sesama jenis khususnya kepada lelaki. LGBT memiliki lambang berupa bendera yang berwarna pelangi.

Faktor penyebab seseorang

menjadi LGBT?

1. Kurang Penghayatan Agama

Walaupun pendidikan agama telah diberikan sejak kecil, namun pengalaman kehidupan beragama yang kurang oleh individu itu menyebabkan mereka cenderung ke arah gejala LGBT. Golongan yang terlibat dalam gejala LGBT ini tidak dapat membezakan di antara perkara baik mahupun buruk atau perkara yang haram mahupun halal. Hal ini menyebabkan mereka mudah terpengaruh dengan ajakan rakan-rakan dan faktor sekeliling yang mendedahkan mereka kepada golongan LGBT.

2. Pengaruh Media Massa.

Media massa seperti Internet merupakan medium yang memudahkan golongan LGBT mendapatkan maklumat tentang gejala tidak sihat mereka. Kewujudan laman sosial seperti Facebook telah memudahkan lagi golongan ini untuk berkomunikasi dalam kelompok mereka. Penularan gejala LGBT ini diketahui oleh masyarakat umum melalui laman web yang kebanyakannya diwujudkan oleh negara Barat yang meluluskan undang-undang perkahwinan sejenis dan perlakuan songsang.

Hukum LGBT

Nabi S.A.W bersabda:

“Allah melaknat siapa saja yang melakukan perbuatan kaum Luth, (beliau mengulangnya sebanyak tiga kali)”

Tahukan Anda??

Sekarang di Malaysia ada beberapa NGO dan pertubuhan bukan kerajaan yang sedang memperjuangkan LGBT, yang mana mereka telah melobi PBB untuk mendesak kerajaan Malaysia agar mengiktiraf dan membenarkan perbuatan Lesbian Gay Bisexual Transgender di Malaysia atas nama hak kebebasan?

Tahukah anda, mereka bertungkus lumus nak menukar Status Malaysia sebagai NEGARA ISLAM kepada NEGARA SEKULAR, supaya dengan ini, akan bergerak bebaslah puak-puak liberal, dan maksiat-maksiat yang berleluasa atas nama kebebasan, hak asasi manusia dan rahmat.

Cara Menangani LGBT

1. Peranan ibu bapa

Ibu bapa perlu mengawasi keadaan anak-anak mereka pada setiap masa. Perubahan fizikal dan emosi anak-anak juga perlu sentiasa dikawal agar kecenderungan mereka terhadap gejala LGBT ini dapat dibendung. Malah, ibu bapa boleh memantau anak-anak mereka dengan cara memeriksa kandungan telefon bimbit anak-anak, berkenalan dengan rakan-rakan mereka, dan memahami perasaan mereka dengan sebaik mungkin.

2. Peranan Kerajaan dengan Kerjasama

Organisasi Agama

Kerajaan dengan kerjasama organisasi agama perlu merangka strategi yang berkesan bagi memulihkan golongan LGBT. Misalnya, menubuhkan sebuah badan kebajikan yang bertanggungjawab membawa golongan ini kembali ke pangkal jalan. Khidmat nasihat dan kaunseling juga boleh diberikan kepada golongan ini yang hanyut dalam dunia LGBT agar mereka kembali insaf.

Disediakan Oleh :

NorFadhlin Sakinah bt Mohd Ajib,

Pelajar Syariah Dan Undang - Undang Semester 6,

Fakulti Syariah Dan Undang Undang, KUIS.